



PROVINCE DE QUÉBEC
MUNICIPALITÉ RÉGIONALE DE COMTÉ DE LA MITIS
VILLE DE MÉTIS-SUR-MER

AVIS PUBLIC

Est, par les présentes données par la soussignée, directrice générale et greffière-trésorière de la susdite municipalité,

Que conformément aux dispositions de l'article 322 de la **Loi sur les cités et villes (RLRQ, c. C-19)**, je, **Isabelle Dion, greffière de la Ville de Mitis-sur-Mer**, donne par les présentes **avis public** de ce qui suit :

La séance ordinaire du conseil municipal initialement prévue pour le **6 octobre 2025** est **devancée au 2 octobre 2025 à 19h30** en raison de la tenue des **élections générales municipales** qui empêchent le Conseil de siéger à partir du 3 octobre.

Cette séance se tiendra à l'endroit habituel, soit au **138, rue Principale à Mitis-sur-Mer**.

Donné à Mitis-sur-Mer, ce 12^e jour du mois de septembre 2025.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Isabelle Dion', with a stylized flourish at the end.

Isabelle Dion
Directrice générale et greffière-trésorière



**PROVINCE OF QUEBEC
REGIONAL COUNTRY MUNICIPALITY OF LA MITIS
TOWN OF MÉTIS-SUR-MER**

PUBLIC NOTICE

Is hereby given by the undersigned, Director General and Clerk-Treasurer of the aforementioned municipality,

That in accordance with the provisions of section 322 of the **Cities and Towns Act (RLRQ, c. C-19)**, I, **Isabelle Dion**, clerk of the **Town of Métis-sur-Mer**, hereby give public notice of the following:

The regular meeting of the municipal council originally scheduled for October 6, 2025, has been moved up to **October 2, 2025, at 7:30 p.m.** due to the municipal general elections, which will prevent the Council from sitting as of October 3.

This meeting will be held at the usual location, 138 Principale Street in Métis-sur-Mer.

Given at Métis-sur-Mer, this 12th day of September 2025.

A handwritten signature in blue ink that reads "Isabelle Dion".

Isabelle Dion
Director General and Clerk-Treasurer